
 

 

 

 

 

Nyhedsbrev for H/F Syvendehus – september 2021 

Kære haveejere 

 

September måned har for bestyrelsen stået i Generalforsamlingens tegn og efterfølgende, at den nye 

Bestyrelse har skulle konstituere sig. 

 

Når referatet er klar, vil det komme på hjemmesiden. Bestyrelsen har fået nye medlemmer og Poul 

trukket sig fra posten som Kasserer. 

 

Vi vil derfor gerne benytte denne nyhedsmail til at takke de afgåede medlemmer Rebecca og Klara, 

for deres arbejde for vores forening og Poul, for det store arbejde han har lagt i Bestyrelsen igen-

nem de sidste mange år som Kasserer. 

 

Anja Lund er blevet vores nye Kasserer og hun er ved at få overdraget alle ting fra Poul, så der vil 

selvfølgelig i starten være en overgangsperiode, indtil alle formalia er på plads. 

 

Derudover arbejder vi også videre med de andre ting, der blev besluttet på Generalforsamlingen og 

I vil selvfølgelig blive informeret, når vi har nyt at berette. 

 

Endnu gang kan vi se, hvor givtigt vores fællesarbejde er både for vores haveforenings forskønnelse 

men også for vores sociale sammenhold - Det er dejligt med den gode opbakning.   

 

 

 

Med venlig hilsen, 

Bestyrelsen 

 

 

  


